



CV CHRISTIAN KÜHN

Persönlich haftender Gesellschafter

Christian Kühn, geboren am 7. Juli 1968, ist persönlich haftender Gesellschafter von Berenberg. Er leitet u.a. die Bereiche IT, Risk Management, Controlling und Compliance.

Christian Kühn kam 1997 zu Berenberg und wurde 1999 stellvertretender Abteilungsleiter Controlling/Risikocontrolling, 2007 Abteilungsleiter und 2013 Bereichsleiter. 2017 wurde er Mitglied der Erweiterten Geschäftsführung, 2020 Partner und persönlich haftender Gesellschafter. Zudem gehört er seit 2014 dem Verwaltungsrat der Bergos Berenberg AG (vormals Berenberg Bank (Schweiz) AG) an.

Er begann seine berufliche Tätigkeit nach Bankausbildung und Studium der Betriebswirtschaftslehre an der Universität Kiel bei der Landesbank Schleswig-Holstein.

Christian Kühn ist seit 2016 Vorstandsmitglied des Bankenverbandes Hamburg e. V.

Managing Partner

Christian Kühn, born on the 7th of July, 1968, is Managing Partner at Berenberg. Among others he is in charge of IT, Risk Management, Controlling und Compliance.

Mr Kühn came to Berenberg in 1997, and in 1999 he became Deputy Head of Controlling/Risk Controlling Department, in 2007 Head of Department and in 2013 Head of Business Unit. In 2017 he became a member of the extended management board, in 2020 Managing Partner. Furthermore, he has been a member of the Board of Directors of Berenberg Bergos AG (formerly Berenberg Bank (Schweiz) AG) since 2014.

After a bank apprenticeship and a degree in business administration from the University of Kiel, he began his professional career at the Landesbank Schleswig-Holstein.

Mr Kühn has been a member of the executive board of the Hamburg Banking Association e.V. since 2016.